
 

BRM.0012.7.3.2020 

 

Protokół nr 17/2020  

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu  30 marca 2020 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia,   

al. Ratuszowa 36. 
 

 

Czas  trwania posiedzenia 9.45 –  10.10. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Piński Grzegorz    – Przewodniczący Komisji 

2. Bętkowski Jacek    – Członek Komisji 

3. Jaskulska Danuta    – Członek Komisji 

4. Mrówczyński Jarosław  – Członek Komisji 
 

Na posiedzenie Komisji spóźnił się radny: Dobromir Szymański (9 50) 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

1. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1   

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, 

który  zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 4 

radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 16/2020 posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu  nr 16/2020 posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 16/2020 z posiedzenia Komisji? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4 . Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie  przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie bezdomności oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt domowych na terenie Gminy Miasto Inowrocław                    

na 2020 r.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Czy jest możliwość zwiększenia kontroli przez Straż Miejską wobec takich 

zwierząt? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Ten program nie dotyczy tylko bezdomnych zwierząt. Jeżeli ktoś zgłosi do Straży 

Miejskiej wtedy Straż powiadamia spółkę. Czy będzie zwiększona ilość to tego nie 

wiem. 
 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Czy jest więcej zwierząt oddawanych z związku z COVID19? 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Nie odnotowano zwiększonej ilości oddawanych zwierząt w związku                         

z COVID19. Jeżeli takie przypadki się zdarzą to Straż Miejska będzie 

interweniować.  

 

Innych pytań nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 
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Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła 

uchwałę nr 4/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganie bezdomności oraz zapobiegania bezdomności zwierząt domowych na 

terenie Gminy Miasto Inowrocław na 2020 r. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji                           

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 

 

Jarosław Mrówczyński – Członek Komisji: 

Są dwie deklaracje, jedna jest na kompostowanie? 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Kompostownik będzie, ale od września. Mowa będzie o tym w kolejnej uchwale. 
 

Jarosław Mrówczyński – Członek Komisji: 

W Szymborzu nikt tego nie będzie kompostował, może sporadyczne przypadki. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Może Szymborze jak Pan mówi jest specyficzne. Są tak gospodarstwa rolne                   

i nie trzeba deklarować tego kompostownika. Przeprowadziliśmy ankietę wśród 

mieszkańców i ludzie chcą kompostować.  
 

Jarosław Mrówczyński –Członek Komisji: 

Czy  jakieś konsekwencje będą ? 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

W nowym regulaminie utrzymania czystości na terenie miasta będzie 5 frakcji, 

w tym BIO.  

 

Jarosław Mrówczyński –Członek Komisji: 

Dlaczego mamy płacić za coś z czego nie korzystamy? 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Stawka za wywóz będzie z 5 frakcji. 
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Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Po ostatnich spotkaniach z wyborcami, dotarła do nas informacja dla osób które 

dzierżawią pomieszczenia na działalność gospodarczą. Właściciele tych lokali 

wypowiedzieli umowy odbioru odpadów różnego rodzaju. Co z tym faktem mają 

zrobić najemcy? W tej chwili mamy wiele podrzuceń różnych śmieci i to 

potwierdza Straż Miejska. Co będzie zrobione w temacie zabezpieczenia 

najemców? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

W regulaminie nie ma możliwości wprowadzenia. Wszystkie wytyczne                     

są wpisane w ustawie o utrzymaniu czystości w gminach. Deklaracje może złożyć 

tylko właściciel. Jeżeli chodzi o umowę to również właściciel , ponieważ on musi 

złożyć pisemną zgodę, aby z nim była zawarta umowa, aby odbierać od niego 

odpady. Najlepszym rozwiązaniem byłoby, aby najemcy mieli w swoich umowach 

wpisane. 
 

Innych pytań nie było.   
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła 

uchwałę nr 5/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały  

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymaniu czystości                 

i porządku na terenie Miasta Inowrocławia. 
 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pytań nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła 

uchwałę nr 6/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Inowrocławia. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Pytań nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła 

uchwałę nr 7/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie postanowienia                    

o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pytań nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła 

uchwałę nr 8/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały uchylający 

uchwałę w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Pytań nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła 

uchwałę nr 9/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz 

właścicieli, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

wyznaczania inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Jarosław Mrówczyński – Członek Komisji: 

W związku z rozprzestrzenieniem się COVID19, czy pojemniki na odpady są 

odkażane? Czy te osoby, które odbierają odpady dezynfekują pojemniki?   
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Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Obowiązkiem właściciela jest dezynfekcja, zgodnie z regulaminem utrzymania 

czystości. Zabezpieczenie pracowników to jest pytanie do spółki, jeżeli chodzi 

o pojemniki, które są dzierżawione. Natomiast prywatne, to dezynfekcja należy do 

właściciela. 
 

Jarosław Mrówczyński – Członek Komisji: 

To niech spryskują rękawice środkiem do dezynfekcji. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Oni są wyposażeni w rękawice. 
 

Jarosław Mrówczyński – Członek Komisji: 

Ale nie dezynfekują tych rękawic.  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

To są dodatkowe koszty i z takim zapytaniem trzeba się zwrócić do Prezesa. 

Regulamin mówi wyraźnie, kto to powinien robić.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła 

uchwałę nr 10/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały 

zmieniającego uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczania inkasentów 

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 

Ad 5. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Grzegorz Piński 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


